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Referat Bestyrelsesmøde 
8. oktober 2024 

 

Til Stede:   Erland, Inglev, Ivan, Ole, Kim, Dorthe 
 

Fraværende:  John  
  

Sekretær:  Conny 

 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Referatet blev godkendt. 

Gennemgang af tjekliste: 

Vi afventer dato for vinsmagning fra Super Brugsen, Roslev.  

Restancelisten er i 0. 

Håndtørrer-projektet er i fuld gang. Håndtørrerne ligger hos Salling El, som skal montere 
dem.  

Ivan og Ole får tjekket, hvilke skilte, der træner til udskiftning.  

Bo er i gang med at vurdere kloakforholdene.  

Der afholdes personalemøder okt./nov. 

Petersborg Vine har givet tilsagn om et sponsorat på en eller anden måde.  

Anders og Frede går alle biler igennem for at vurdere deres stand. 

Begynderholdet, Dorthe og Else Marie arrangerer et dameaften i 2025. 

2. Økonomi  

Gennemgang af balance. 

Balancen er ok, men der mangler lidt på indtægtssiden ifht. 2023, men generelt er det ok.  
 
Greenkeeperne ønsker sig brændende en blæser. 
 
Der mangler sand i bunkerne. Baneudvalget har fat i det. 
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Grøn Pulje har ombestemt sig og efter at have søgt endnu engang, har vi nu fået 
100.000,- til robotter, så vi i alt nu har 600.000,- Vi køber så nok 2 til foråret 2025 og så 
igen 2-3 året efter. Vi har endnu ikke bestemt os for, hvilket mærke, vi skal købe, men skal 
have taget beslutning i januar.  

Inglev er i dialog m. Sparekassen Danmark Fonden om et tilskud til robotterne. Han har et 
par gode forbindelser.  

Pt. har vi modtaget ’gave’ fra ca. 50 medlemmer vedr. momsrefusion, så vi mangler 50 stk. 
Reminder udsendes sidst i oktober.  

3. Budget 2025 

Der laves et foreløbigt budget i nov./dec.  

4. Evaluering af match for sponsorer og frivillige 

En rigtig god match og efterfølgende spisning og præmieuddeling. Vejret var godt, og der 
var en rigtig god stemning. 
Det er vigtigt, at huske næste år, at matchen ikke falder sammen med finaler i 
Golfring Limfjord. 

I det hele taget skal matcher tilrettelægges tidligere og offentliggøres senest i marts til 
generalforsamlingen. Bla. blev Alux/Sølvsten matchen kalenderlagt for sent, så det betød, 
at Heinz ikke kunne være med. 

Afslutningsmatchen er aflyst pga. kun 21 deltagere.  

5. Cafeen 

Der afholdes møde m. Niels okt./nov. 
Kontoret renskriver diskussionspunkter. 

6. Udmeldelser pr. 31.12.24 

Der er ca. 22 udmeldelser fra fuld til tidligere medlem  
Ca. 5 fra Flex til tidligere medlem  
Ca. 5 fra Fuld til Flex 
Ca. 5 fra fuld til Senior 80+ Flex 
Ca. 10 af de udmeldte forventes at vende tilbage i 2025. 
Ca. 18 begyndermedlemmer i 2024 har gennemført og er stadig medlem af klubben  

Der udsendes en mail til medlemmerne inden Generalforsamlingen med en opfordring om 
at komme med gode ideer til at skaffe nye medlemmer.  
Kommer på Generalforsamlingen under evt. 

7. Senior 80+ Flex 

Harre Vig Golfklub indfører et nyt medlemskab for Seniorer 80+ for at imødekomme flere 
ønsker herom og for at kunne beholde vores gode, trofaste medlemmer, der har nået en 
vis alder.  
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Der er sendt mail via golfbox til medlemmer 80+. 

Medlemskabet indebærer: 

Senior 80+ flex hverdag 

Man kan spille alle hverdage 

Man kan deltage i matcher i klubben, også i weekenden 

Man kan deltage i klubber-i-klubben turneringer 

Man kan frit benytte træningsfaciliteter samt Par-3 banen 

Man kan tilkøbe billeje 

Man har stemmeret til generalforsamlingen 

Man kan ikke tilkøbe fritspil  

Kontingentet koster 2.000,- pr. halvår, altså 4.000,- pr. år  

Man kan kontakte kontoret herom 

8. Nyt fra udvalgene 

Bane- og husudvalg: Har rundsendt referat af seneste møde.  

Juniorudvalg: Juniorerne er stoppet for i år. De er meget stabile dem vi har.  

APV/Energi: Kim Deuleran overtager Energi-delen fra Poul. APV-delen vil Poul evt. fortsat 
godt hjælpe med.  

9. Forslag fra medlemmer 

Judith Arnfast har sendt Bestyrelsen/Baneudvalg et rigtigt fint brev med så mange gode 
forslag, og vi kan stort set tilslutte os alle punkterne/forslagene. Vi er gået i gang med at 
udføre flere af punkterne.  
Dejligt når medlemmerne bidrager så positivt til klubbens arbejde.  

10. Evt. 

Dorthe prøver at få arrangeret fitness-golf for damerne i vinterhalvåret, januar/februar (evt. 
med hjælp fra Anne Grethe Houen) samt evt. brunch-golf. Dorthe arrangerer selv m. Niels.  

Der er foreningsmesse i Glyngøre-hallen den 2. november kl. 10-15., og det er besluttet vi 
skal deltage. Kontoret samler det sædvanlige messe-materiale, bare i mindre målestok. 
Dorthe er tovholder. Der udloddes et prøvemedlemskab.  
Messen bemandes med medlemmer fra Glyngøre, hvis muligt.  

Der holdes ikke bestyrelsesmøde i december.  

Næste bestyrelsesmøde: 
tirsdag den 12. november kl. 17 i klubhuset 
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